
Další hřebík do rakve Pirátostánu zatlučen.
Bartoš přirovnal Ústecko k Rumunsku a
rozzuřil internet
- CZ24 News | 11. srpna 2021
ČESKO: Dnes předseda Pirátské strany Ivan Bartoš na svých sociálních sítích oznámil svou pracovní
cestu do Ústeckého kraje. Ve svém příspěvku označil tento region za zaostalý a přirovnal ho k
Rumunsku. Výroky českého poslance nezůstaly bez reakce uživatelů na internetu, mnozí je vnímali
dost kriticky.
Již za necelé dva měsíce se budou v České republice konat volby do Poslanecké sněmovny, kde
jedním z hlavních soupeřů vládního hnutí ANO v čele se současným premiérem Andrejem Babišem
má být opoziční koalice Pirátů a hnutí STAN. Na konci minulého měsíce bylo rozhodnuto, že Andrej
Babiš a předseda Pirátů Ivan Bartoš se ve volbách přímo utkají v Ústeckém kraji.
V souvislosti s tím už Bartoš aktivně zahájil svou předvolební kampaň na Ústecku a dnes informoval
o tom, že odjel do Ústeckého kraje za účelem setkání s voliči. Ve svém textu uveřejněném na
Facebooku a Twitteru Ivan Bartoš poukázal na to, že uvedený kraj je v současné době v pasti
nepříznivých sociálních tendencí a dokonce zaostává i za Rumunskem.
„Český Severozápad je bohužel v Evropě synonymem chudoby a začal zaostávat i za Rumunskem.
Peníze, které má kraj dostávat, často nedostává, a když už, tak se rozkradou. ANO s tím za osm let ve
vládě neudělalo nic. My to musíme změnit,” napsal předseda Pirátů.

Reakce na sociálních sítích
Vyjádření Ivana Bartoše o sociální situaci v Ústeckém kraji a zvlášť kontroverzní přirovnání českého
severozápadu k Rumunsku zarazilo některé uživatele sociálních sítí. Jedním z těch, kdo otevřeně
vyslovil svou nespokojenost s prohlášením Bartoše, byl český podnikatel a člen SPD Jan Čížek. Český
portál Parlamentní listy uvedl slova českého politika, který obvinil šéfa Pirátů z arogance a zdůraznil
důležitost deregulace a investice pro rozvoj tohoto regionu.
„Neuvěřitelná arogance eurobyrokrata Bartoše, který včera ještě přebýval po squatech. Dnes se nám
bude vysmívat? O jakém Rumunsku ten eurohujer mluví? Kraj potřebuje především deregulace, aby
se obnovilo podnikání po covid restrikcích, investice, pořádné dopravní napojení na Německo a
Prahu. Naopak, je to území, které je jako pohádka. Jediné nebezpečí hrozí od eurobyrokratů typu
Bartoše, kteří jej arogantně zničí,” opřel se do předsedy Pirátů člen SPD.
Další komentující se dotkl řady kontroverzních programových bodů Pirátské strany a vyzval Bartoše,
aby zevrubně vysvětlil své skutečné záměry tamnímu obyvatelstvu.
„Tak tam hlavně vysvětlete místním Váš postoj ke Green Deal a důvody, proč budou razantně
zdražovat energie. Také jim vysvětlete Váš postoj k evropské migraci, ať místní vědí, co by je mohlo v
jejich kraji s Vámi čekat,“ napsal Tom Lekner na Facebooku.
Řada uživatelů přitom vyslovila názor, že jedním z hlavních důvodů sociálních problémů a nízké
životní úrovně v regionu jsou právě zvyky některých vrstev tamního obyvatelstva.
„Tak to bych fakt chtěl vědět, co se bude slibovat lidem, kterým se nechce makat…a chtějí jenom
dávky…jede také super lhář Ferenčík?” ptal se Milan Houdek.
Rázná kritika kvůli tomuto výroku čekala Bartoše i na Twitteru. Jeden z komentujících nevyloučil, že
takové jednání bude stát Piráty další hlasy ve volbách.
„Takže ti nepřizpůsobiví v Ústí jsou zřejmě Rumuni! Tak si to pamatujte. Za nepřizpůsobivé, cikány,
hnědočechy, kofoly, nedejbože další výrazy, budou členové Pirátské strany již brzy nahlašovat,
banovat a udávat. Aneb další hřebík do rakve volebního úspěchu Pirítostánu zatlučen,” sdělil svůj
názor uživatel Pavel Cimbál.
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